

《单词百科:mattress是什么意思?mattress怎么发音?mattress的解释和用法》

英语单词mattress是什么意思?mattress怎么读?mattress怎么发音?英语巴士为您整理了mattress的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## mattress怎么读

mattress的读音:[ mætr s]

### mattress的意思

1、n.床垫;褥垫;空气垫;[建]沉排;

# mattress的相关词组

- 1、brushwood mattress 梢褥;
- 2、mattress pad 软床垫;

3、lumber mattress 木沉排;

### mattress的近义词

- 1、bed n.床(位);河床;花坛,苗圃;基座,底层;(岩)层;
- 2、cushion n.垫子;起保护(或缓冲)作用的事物;
- 3、futon n.日本床垫,蒲团;(有支架可折叠成长榻的)蒲团;
- 4、pad vt.给...装衬垫,加垫子;填塞;踏平;
- 5、paillasse n.草铺,草褥,木屑床垫;

#### mattress的双语例句

1. The straw mattress needs to be aired.

草垫子该晾一晾了.

- 2、Pedrito arched his back against the mattress, desperately trying to form an air space. 帕吉特拱起背顶住床垫, 不顾一切地试图形成一个空间.
- 3. The bunk mattress was hard, the blankets prickly and slightly damp.

这个铺位的床垫很硬,毯子也很扎人,而且还有点潮。

- 4、With difficulty he released the mattress from the metal frame, and groped beneath it. 他费了很大力气才把床垫从金属架上移开,然后在下面摸索。
- 5、Room was clean, average size, queen bed with comfortable mattress and bedding. 房间里蛮干净, 一般大小, 双人床很软,寝具很舒适.
- 6. He crouched down and reached under the mattress.

他蹲下,把手伸到床垫下面。

7. Constance doesn't like white mattress.

康斯坦斯不喜欢白床垫.

8. The mattress and base are normally bought as a set.

通常床垫和床架是成套购买的。

9. We had given him a large foam mattress to sleep on.

我们给了他一张大海绵床垫用来睡觉。

10. It's the firmest mattress in the store.

这是我们商店里最结实的席子.

11. Choose a soft, medium or firm mattress to suit their individual needs.

针对他们各人不同的需要挑选柔软、软硬适中或者坚硬的床垫。

12. Unfortunately, as a standard mattress wears, the springs soften and so do not support your spine.

遗憾的是,当一张标准床垫用旧后,弹簧就会变软而无法支撑你的脊椎。

13. Move to a reclining position on the mattress and rest for 15 minutes.

靠在垫子上休息15分钟。

14. He kept his life's savings under his mattress.

他将他一辈子的积蓄藏在床垫下.

15. When he woke up, he was still on the mattress.

当他醒来的时候,他仍然在床垫上.

16. Of course lots of kids read dirty books in their rooms and hide them under the mattress.

当然很多孩子在他们的房间里看黄书,而且会把它们藏在床垫子底下。

17. The sheets were tucked in neatly, ie under the mattress.

床单的边缘整整齐齐地掖在褥垫下面.

18. She's lying on her mattress with her face in the pillow.



她躺在床垫上,把脸埋在枕头里.

以上是英语巴士为您整理的mattress怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多关于

mattress的用法、mattress的释义、mattress的相关详情请点击: https://enbs.cn/mattress

